
 

KALLELSE 
 
Medlemmarna i Ätrans nedre fiskevårdsområdesförening kallas 
härmed till årsstämma 
 

Torsdagen den 10 mars 2016 kl. 19.00 
Kvarngatan 2 Falkenberg (nära Hamnkrogen) 

 
Dagordning 

1. Val av ordförande för stämman 
2. Val av två justerare tillika rösträknare 
3. Val av sekreterare på stämman 
4. Anteckning av närvarande medlemmar och ombud samt 

beslut om röstlängd 
5. Fastställande av dagordning 
6. Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt 
7. Styrelsens berättelse och revisorernas berättelse 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och revisorerna 
9. Ersättning till styrelsen och revisorerna 
10. Val av styrelseordförande, övriga styrelseledamöter och 

suppleanter 
11. Val av revisorer och suppleanter 
12. Utseende av valberedning 
13. Framställningar från styrelsen och motioner från 

medlemmarna 
14. Fråga om fiskets vård och bedrivande (fiskeplan) under 

kommande verksamhetsperiod samt villkor för upplåtelse 
15. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststater 
16. Övriga frågor 
17. Meddelande om var och när stämmoprotokollet hålls 

tillgängligt 
 
Utvecklingsledare Margareta Gunnarsson, Falkenbergs 
kommun håller föredrag om: ”Att återställa en fiskväg – 
erfarenheter från Hertingprojektet”.  

 
     Välkomna!               Falkenberg 10 februari 2016 

      Ordf. Sven-Johan Svensson  



Förvaltningsberättelse 
Avgivet av  
Styrelsen för Ätrans nedre fiskevårdsområdesförening 
Avseende verksamhetsåret 2015 
 
 

Styrelsen för Ätrans nedre fiskevårdsområdesförening får härmed 
avgiva följande verksamhetsberättelse för år 2015: 
 
Styrelsen har under året haft två protokollförda sammanträden 
sedvanlig årsstämma i mars och styrelsemöte den 16 september då 
Destinationsbolaget var inbjudna för att diskutera fisket i forsen. 
Styrelsens verksamhet har varit ett fortlöpande arbete med att 
medverka i vandringsförbättringar i Ätran. Styrelsen har det 
gångna året med intresse följt de positiva effekterna med 
utrivningen av kraftverksdammen vid Herting. Forsen nedanför 
Vessigebro har tilldragit sig ett växande intresse från tillresta 
flugfiskare. Laxvandringen ökade vid Nydala de tre senaste åren 
2013,14,15 från 223-760 till 808 laxar. Detta ger på sikt ökad 
produktion och ökad tillgång på lax. Även ålens vandring upp i 
vattensystemet ökar vilket konstaterats vara fallet vid Lillån i 
Vessigebro. Årets sedvanliga studieresa har skjutits till nästa 
verksamhetsår 2016. Under 2015 har styrelsen anlitat två 
fiskeguider för att testa möjligheterna till ett exklusivt laxfiske i 
Hertingforsen. Resultaten har varit lovande men styrelsen har 
beslutat att förlänga testperioden. Möte Turistbyrån 29/10. 
Vad avser de ekonomiska förhållandena hänvisas till kassörens 
och revisorernas berättelser. 
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